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Betreft: RN 2019-3 sprekersplein gemeenteraad Venlo 
 
Goedenavond dames en heren, 
 

Graag wil ik het woord tot u richten als voorzitter van Waterscouting Belletable Stella Maris 
Venlo. Reeds vele jaren zijn wij samen met de gemeente Venlo in gesprek over het contact 
van Venlo met de Maas.  
 

 Hoewel het verklaarbaar is dat Venlo uit het project Meer Maas meer Venlo is 
gestapt, blijft de visie van Venlo m.b.t. de Maas onveranderd. Het contact met de 
Maas verdient intensivering en de aantrekkelijkheid en beleving van de Maas moeten 
worden vergroot. In de ‘Ruimtelijke structuurvisie Venlo’ van 2014 staat ook verwoord  
(ik citeer) “...De Maas is voor Venlo en haar regio de natuurlijke, authentieke en 
langzame tegenhanger van de dynamische en grootschalige wereld van de logistiek 
en de economische kracht”. (einde citaat) 

 Waterscouting BSM heeft er alle begrip voor dat Venlo stappen moet zetten in de 
logistieke ontwikkeling door uitbreiding van het intermodaal vervoer. Een sterke kant 
van de stad die zeker moet worden benut.  

 Als de veiligheid van de recreatieve functie van de jachthaven in gevaar komt door 
uitbreiding van de bargeterminal, dan moet de gemeente daar haar 
verantwoordelijkheid in nemen. Kosten a.g.v. bestemmingsplanwijzigingen zijn kosten 
van planrealisatie en horen dus tot de verantwoordelijkheid van de gemeente.  

 Bovendien zijn er meer beleidsvelden betrokken bij de uitbreiding van de 
containeractiviteiten dan de economisch/logistieke alleen. Ook op het gebied van 
jeugd- en jongerenwerk, sport, recreatie en toerisme heeft de gemeente haar 
verantwoordelijkheid te nemen en daarin beleid te voeren. 

 Waterscouting BSM wil graag samen met de gemeente zoeken naar mogelijkheden. 
BSM heeft in voorgaande jaren steeds constructief deelgenomen aan diverse 
overlegvormen in het kader van een mogelijke verpláátsing van de jachthaven. Van 
het mogelijk opheffen van de recreatieve functie was géén sprake. Wij zijn dan ook 
uitermate geschokt door de raadsnotitie waarin deze suggestie werd gewekt. 
Daarmee gooit Venlo een gekoesterd kind weg met het badwater… 

 

 Venlo, stad aan de Maas, wil het contact met de Maas intensiveren en hoe kan dat 
beter dan met de watersportverenigingen samen daarin op te trekken. Het beleid van 
BSM past helemaal in het jeugd- en jongerenbeleid en in het sportbeleid van de 
gemeente Venlo. Binnen de waterscouting leren jonge kinderen verantwoordelijkheid 
te nemen, zijn ze collegiaal, werken in teamverband en leren leiding te nemen. 
Scouting heeft een duidelijk pedagogische functie en ieder kind is welkom bij 
waterscouting. BSM zorgt voor een plezierige en uitdagende vrijetijdsbesteding voor 
Venlose kinderen tussen 8 -18 jaar. Bekend is dat scoutingactiviteiten een positieve 
invloed hebben op een gezonde ontwikkeling van de jeugd, zowel in psychisch als in 
lichamelijk en sociaal opzicht. Door ín en mét de natuur te werken, leren de kinderen 
ook respect te hebben voor deze natuur, voor de Maas en dus ook voor hun eigen 
omgeving Venlo. Dit alles samen vormt mede de basis voor een duurzame 
samenleving en maakt het Venlo tot een leefbare stad om in te wonen. 

 De maatschappelijke bijdrage van waterscouting BSM blijkt ook op ander vlak. 
Iedereen kent onze activiteiten tijdens de jaarlijkse intocht van Sinterklaas in Venlo en 
Blerick. Die wordt begeleid door onze vloot. Maar ook tijdens hoogwaterperiodes in 

Waterscouting Venlo 
Belletable - Stella Maris  

 

Waterscouting Belletable - Stella Maris 
Jachthavenweg 46 
5928 NT Venlo 
K.v.K. nr. S 41062818 
Iban: NL13INGB0005550223 

 
www.waterscoutingvenlo.nl 
www.facebook.com/waterscoutingvenlo 
www.youtube.com/waterscoutingvenlo1 



 

2 
 

de jaren negentig heeft de waterscouting een substantiële bijdrage geleverd door met 
vletten proviand te leveren aan bewoners die niet waren geëvacueerd. Ook voor 
Enexismedewerkers heeft BSM gevaren naar de transformatorhuisjes zodat de 
elektriciteitsvoorziening gecontinueerd kon worden. En de Stadsomroep heeft vanuit 
de boten van de waterscouting een reportage kunnen maken van de watersnood. Tot 
slot willen we niet onvermeld laten dat de waterscouting deel heeft genomen aan de 
gecombineerde grote hoogwateroefening “waterkracht met de VRLN. 

 BSM certificeert (CWO) kinderen en jongeren waardoor de waterveiligheid is 
gegarandeerd. De Maas maakt deel uit van het economische én het stedelijke leven 
in deze regio. We hebben als waterscouting de ervaring dat de jeugdleden die bij ons 
een mooie tijd gehad hebben, na hun studie elders graag terugkomen naar Venlo en 
weer aan de slag gaan in de begeleiding van de jeugd. Zo kunnen we ook mee de 
regionale vergrijzing tegengaan. Inmiddels heeft BSM in 85 jaar al 800 jeugdleden 
begeleid en kennis laten maken met Venlo aan de Maas. Bovendien kunnen we de 
leegloop een halt toeroepen en zelfbewust de concurrentie met de stad Roermond 
aangaan op nautisch gebied. 

 BSM is niet tegen uitbreiding van de economische activiteiten, mits u als raad besluit 
de gevolgen voor andere beleidsterreinen te aanvaarden en te besluiten daar een 
oplossing voor te bieden. BSM vraagt de gemeenteraad dan ook zijn 
verantwoordelijkheid te nemen voor de gevolgen van eventuele 
bestemmingsplanwijzigingen door een (mogelijk andere) locatie voor de jachthaven 
te ontwikkelen vanuit een integrale benadering.  

 
BSM vraagt aan de raad dat de jachthaven en de voorzieningen van de waterscouting voor 
de stad Venlo behouden blijven. Als het op de huidige locatie is dan dient de veiligheid van 
onze kinderen gewaarborgd te zijn, als het op een andere plaats moet is het belangrijk dat 
de voorzieningen daar zodanig zijn dat de waterscouting voor de komende jaren bewaard 
blijft. Wij willen daar met de gemeente graag over mee blijven denken. Ik dank u voor uw 
aandacht. 
 
 
 
 
Fred Ebben 
Voorzitter waterscouting 
Belletable Stella Maris 
13 maart 2019 

 


